
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Város- és Gazdaságfejlesztési  

 Bizottsága 

2/2024. VGFB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság 2024. november 13-ai, rendkívüli üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal II. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József elnök, Fehérdi Zsuzsanna, Kontschán Flórián Jenő, Hartyáni László 

Imre, Papp Péter Attila és Túri Bernadett bizottsági tagok  

Távol voltak:  Molnár István, Szabó György, Szigeti Árpád Olivér bizottsági tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Takács Károly polgármester köszöntötte a bizottsági ülésen megjelenteket. 

Gyuga Mihály József elnök szintén köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 9 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

11/2024. (XI. 13.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 2024. 

november 13-ai, rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre és azok tárgyalási sorrendjére, 

tekintettel a meghívott vendégekre. 

Szabó György bizottsági tag 14 óra 12 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 7 

fő. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztések 

tárgyalási sorrendjéről.  

A bizottság az előterjesztések tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

12/2024. (XI. 13.) határozata  

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 2024. 

november 13-ai, rendkívüli ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

- Városi Uszodán létesítendő 85 kW-os naperőmű telepítése 

- Bee-HOME lakhatási program 

2. A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

- Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának módosítása 
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- Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 

2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

3. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

- Városi Strand fejlesztése 

        -      Káptalanfüredi volt gyermektábor fejlesztése 

        -     2025. évi közútfejlesztési beruházások 

4. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

1. NAPIRENDI PONT: A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Városi Uszodán létesítendő 85 kW-os naperőmű telepítése 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, az előző polgármester tevékenysége alatt jöttek össze. Az 

önkormányzatnak 85 kW naperőműve lesz. Komoly probléma a rezsi megemelkedése, több intézményt be is 

kellett zárni, ezért született ez a megoldás, hogy energia csökkentésből, megtakarításból történő 

finanszírozással ingyen telepítenének naperőművet, 90751 kW villamos energiát állít elő. Nem lehet 

visszatáplálni kiserőmű esetén, ebből 8000 kW-ot el fognak veszíteni. Jelen pillanatban a megkapott 

villanyszámlák alapján 103 Ft+Áfát fizet az önkormányzat, a szerződés keretében 76 Ft-ot kéne fizetnie. 

Csökkenne az önkormányzat költsége, tud kalkulálni a későbbiek során, nem fog emelkedni 10 évig. Az 

önkormányzat tudja fixálni az árait, 10 év után eldöntheti, megvásárolja 25%-ért az erőművet, vagy 

meghosszabbítja a használatát jelképesen 1 Ft-ért. Az erőmű nettó ára 29 M Ft+Áfa. Akkor valósulhat meg a 

beruházás, ha van statikai szakvélemény arról, hogy az uszoda tetőszerkezete elbírja-e.  

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag 14 óra 20 perckor megérkezett az ülésre, jelen lévő bizottsági tagok száma: 

8 fő. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ezzel az energiaárral elkötelezzük-e magunkat, hogy 

spóroljunk. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, igen 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, napelemek kerülnek az uszoda tetejére, ennek van 

hatékonysági ideje?  

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, 25 év a garancia rá. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, mi történik, 10 éves időtartamra veszik igénybe, és 3 év 

után eladja másnak.  

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, nem a kivitelező fog szerződni, hanem a beruházó. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, van-e biztosíték arra, hogy ugyanazzal lesz a szerződése. 

Imrő János pályázati referens kérdése az volt, éves 8000 kW a veszteség, nem került-e megvizsgálásra, hogy 

akkumulátort tennének fel. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, vizsgálatra került, jelen pillanatban nem rentábilis. Jelen pillanatban kis 

teljesítményű akkumulátorral is meg lehetne oldani, döntés kérdése, hogy megéri-e. 

Imrő János pályázati referens elmondta, amit megtermel maximum kapacitással, azt minden pillanatban fel 

tudja venni az uszoda. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, 11-12 óra az az időszak, amikor a naperőmű meghaladja az átlag 

fogyasztást. 

Szabó György bizottsági tag kérdése az volt, van-e erre a konstrukcióra referenciájuk. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, nem készítettek ilyet. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, tovább számolva, 10 év után megvásárolják, akkor már csak 100 

E Ft-ot spórolnak, 10 évre elköteleződnek arra, amire semmi garancia nincs, véleménye szerint ez nem jó üzlet. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, nem szeretné a jó ötletet elrabolni, eddig, akik ilyen elv alapján tettek 

ajánlatot, ezekből kevésbe mentek bele. Oroszlány nem az az önkormányzat, aki ilyen utófinanszírozásban és 

utólag fizetett dolgokban érdekelt. 30 M Ft+Áfa a költségvetésben nem nagy összeg, igazából az önkormányzat 

ezt a beruházást meg tudja finanszírozni, nem kell 10 évre elköteleződni. 8 m Ft éves villanyszámla kiváltható 

4 év alatt, ha teljes nettó nekünk termel a villamos rendszer. Nem biztos, hogy belemenne ilyen 

elköteleződésbe. Ki garantálja, hogy a villamos árak folyamatosa emelkedni fognak. Ha Oroszlány úgy dönt, 

hogy belevág, meg tudja finanszírozni. 
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Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, az ára 30 M Ft+Áfa, ha az önkormányzat úgy dönt, ha nem akarja 

megfinanszírozni, akkor meg van a lehetősége, meg tudják csinálni. Az önkormányzatnak kell eldöntenie, 

szükség van-e az uszodának a napelemre. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, 30 M Ft-os beruházás, 10 évvel ezelőtt is meg tudták volna 

csinálni. Olyan városvezetés van most, amely nem szeretne eladósodni. 

Kocsis Tibor ügyvezető kérdése az volt, nem tudja, hol van itt az eladósodás. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a 10 év elköteleződésre gondolt. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, ezt a beruházást meg kéne csinálnia az önkormányzatnak, 

nem ezzel a módszerrel, hanem az önkormányzat saját forrásaiból valósíthatná meg.  

Gyuga Mihály József elnök javasolta, térjenek át a lakhatási program javaslatra, utána hozzon döntést a 

bizottság mindkét napirendet illetően. 

Bee-HOME lakhatási program 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, készítettek friss anyagot, minimális változás van az árakban. Itt is az a cél, 

hogy az önkormányzat költségeit csökkentsék. A cél, hogy lehetőleg minimális befektetésre van szükség. 

Könnyűszerkezetes az épület, a lakhatási programban ezeket kell felépíteni, ki kell választani, kik költözzenek 

be, a lakhatási jogot tisztázni kell. A Bee-HOME Dániában indult, 20 évre szól a lakhatási program, más 

városba is át lehet költözni a program keretében. 4 kategóriára osztották fel az épületeket, 10 cm a falvastagság. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ki veheti igénybe, ki fizeti. Kérte, a lakhatási jogot bontsa 

ki részletesebben. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, az önkormányzat biztosítja hozzá a területet, külső befektető felépíti. Adott 

program alapján az önkormányzat dönti el, kik költözhetnek be. 

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, kié lesz a tulajdon. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, a bérlő jogosult lesz megvenni az ingatlant. El kell dönteni, milyen 

kategóriájú lakásokat építenek, meg kell határozni a bérleti díjat. Az önkormányzat eldöntheti, szeretne-e pénzt 

kapni a területén, vagy 10 év futamidő alatt kapná meg. Ahhoz, hogy beköltözhessen a bérlő, 30 %-át kell 

kifizetnie. Ha az önkormányzat nem kér pénzt, nem kell telekrészt fizetni. 10 év után kerül a bérlő tulajdonába.  

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a legkisebb épület bruttó mennyibe kerül. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, 9-11 M Ft, naperőművel és hőszivattyúval ellátva, 350 E Ft m2-e. 

Hartyáni László bizottsági tag kérdése az volt, ha át akar költözni más városba, megteheti-e. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, igen, biztosítják a szabadon költözést. 

Hartyáni László bizottsági tag kérdése az volt, mennyire elterjedt ez országszerte. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, ez most a nulláról indul. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, azért keveredik-e bele az önkormányzat, hogy ő jelölje ki a 

lakót? 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, a területet jelölheti ki. A havi bérleti díj 200 E Ft. Ha az önkormányzat 

úgy dönt, hogy bérli, 80 %-ot a befektető kap. Az önkormányzat finanszírozza az ingatlant, befektet 13 M Ft-

ot, 160 E Ft-ot kapja meg, 14 % a hozam.  

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, az önkormányzat állja-e, ha kár keletkezik. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, kötelező jótállás van az épületekre. 4 hét a legyártás idő, 1 hét alatt 

felépítik, 2 hét alatt a belső munkálatok elkészülnek, beton alap van. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, akkor nem lesz rezsi?  

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, 5 kW naperőmű lesz rajta, hőszivattyú is lesz, és 5-10 kwh-ás akkumulátor. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az anyagban benne vannak az adatok. Kérdése az volt, ha az 

önkormányzat úgy dönt, rendel 15 házat, ebben a finanszírozási rendszerben, leadja a rendelést, kifizeti az árat, 

abba hajlandó belemenni, megnézik a házakat, a bekerülési költség kedvező, meg lehetne-e oldani, hogy a 

finanszírozást elfelejtve a házakat leszállítanák. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, természetesen, leülhetnek megtárgyalni. 

Mók Attila alpolgármester kérdése az volt, ki gyártja ezeket. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, Törökországban gyártják, az anyagban benne van.  

Németh Gábor vezérigazgató kérdése az volt, mennyire modulárisak az épületek, a belső elrendezés 

mennyire változtatható.  

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, kiküldik a gyárba a terveket, azt megcsinálják. 
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Németh Gábor vezérigazgató kérdése az volt, a házra kötnek-e a biztosítást, valamilyen biztosítóval 

beszéltek-e már. 

Kocsis Tibor ügyvezető elmondta, igen, beszéltek a biztosítókkal, papír még nincs róla. 

Gyuga Mihály József elnök megköszönte a tájékoztatót, elmondta, a döntésről tájékoztatást fog kapni. 

Kocsis Tibor ügyvezető 14 óra 57 perckor elhagyta az ülést. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a bizottság javasolhatja a képviselő-testületnek, hogy a 85 kW-os 

napelem telepíthető azzal, hogy javasolják megvizsgálni ennek telepítését, ez a finanszírozási rendszer 

Oroszlánynak nem érdeke, nincs is olyan anyagi presszió, hogy kénytelen legyen ilyenbe belevágni, 

javasolhatják további tárgyalását. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, statikailag meg kell nézni, jelen pillanatban hogy áll az 

uszoda, milyen állapotban van. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az uszoda teteje műanyag szigetelésű, legnagyobb probléma, hogy 

az attika teherbírása mit bír el. Visszahajtott bádog van, nagy légkezelő berendezések vannak a tető jelentőd 

részén, amit meg kell tudni közelíteni, biztosítani kell a csapadékvíz elvezetést. Maga a műanyag szigetelés 

17 éves, szükséges lenne akár új szigetelésre, nem tudni, ilyen telepítés mennyire sértené meg a szigetelést. 

Ha az attika elbírná, segély áthidaló szerkezet kéne, ami a terhelést az attikára vezeti le.  

Tassi József ügyvezető elmondta, tavaly tárgyalta a bizottság, tele van hajszál repedésekkel, azt javasolták, 3 

éven belül célszerű lenne a szigetelést megoldani, a bizottság döntött is, hogy erre visszatérnek. 15 M Ft lenne 

kb., nem járható felület. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, javasolja a bizottság, hogy foglalkozzanak vele. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, mennyi az éves spórolás. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, 8 M Ft a megtakarítás. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki a tájékoztatást elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak a tájékoztató elfogadásáról. 

A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

13/2024. (XI. 13.) határozata 

Városi Uszodán létesítendő 85 kW-os naperőmű telepítéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága elfogadta 

a Városi Uszodán létesítendő 85 kW-os naperőmű telepítéséről szóló tájékoztatót. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a Bee-HOME lakhatási programmal kapcsolatban a bemutatott 

házakkal később lehet foglalkozni, a lakhatást elutasítja a bizottság, kérte, aki a javaslatot támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak a javaslat elfogadásáról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

14/2024. (XI. 13.) határozata 

a Bee-HOME lakhatási programról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a Bee-HOME lakhatási programmal a későbbiekben foglalkozzanak. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a tárgyalást a Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése 

előterjesztéseivel folytassák. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak a tájékoztató elfogadásáról. 
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A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

15/2024. (XI. 13.) határozata 

tárgyalandó előterjesztésekről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága elfogadja, 

hogy a Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése előterjesztései közül a következőket tárgyalják: 

- Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról  

- Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának módosítása 

- Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. évi 

Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Digitális Tudásközpontba 880 és 930 F Ft közötti eszközbeszerzés 

kell, a tudásközpont kazánját ki kéne cserélni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ki lesz a beruházó, honnan lesz. A Rákóczi művelődési 

házban kazáncsere volt, és csak annyit látott, hogy kicserélték. Kérdése az volt, milyen előtörténete volt ennek. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a közbeszerzési terv módosítása most fog átmenni, benne van, hogy 1 

M Ft-ig a polgármester saját hatáskörében járhat el. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, kérnek-e rá ajánlatot. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, igen, kérnek. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, havária helyzet volt, saját hatáskörükben megrendelték, a kiépítés 

munkadíja az ő költségük. 

Túri Bernadett bizottsági tag kérdése az volt, ki csinálta. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, Stock Tibor vállalkozó. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, az a problémája, hogy nincs ajánlatkérés. 

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, a beszerzés hogyan történt. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a Stock társasággal van szerződésük, mivel ezt a létesítmény a OIH 

Zrt. üzemelteti, ezért jelezték a polgármester úr felé, hogy minél hamarabb kész legyen. Bekérték az ajánlatot, 

megmondták mennyibe kerül. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

16/2024. (XI. 13.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának módosítása 

Gyuga Mihály József elnök ismertette az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

17/2024. (XI. 13.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei 

Közbeszerzési Szabályzatának módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. évi 

Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

Gyuga Mihály József elnök ismertette az előterjesztést. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, be volt tervezve, jövő évben meg lehet tenni. Amit idén 

engedélyeztettek, jövőre fel tudják használni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, megpróbálták-e a bérleti díj emelést. Meg kéne keresni a 

bérlő ÉDV Zrt.-t. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, 2016-ban határozták meg. 

Tassi József ügyvezető elmondta, annyi változás van, a nem lakossági fogyasztóknak drasztikusan 

megemelkedett a szennyvíz alapdíja. 

Molnár István bizottsági tag 15 óra 20 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 9 

fő. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta a szolgáltató megkeresését a bérleti szerződéssel kapcsolatban. 

Németh Gábor vezérigazgató kérdése az volt, a jövő heti testületi ülésen tervezik-e tárgyalni a bérlakások 

bérleti díjával kapcsolatos előterjesztést.  

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, igen, tervezik. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester hozzátette, rendelet módosítás is szükséges hozzá, sok előkészület kell. 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, megnézi, lehet, hogy a decemberi ülésen kerül tárgyalásra. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

18/2024. (XI. 13.) határozata 

az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 

2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás 

víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

SZÜNET 

15:25 – 15:40 

3. NAPIRENDI PONT: A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Városi Strand fejlesztése 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a mai tárgyaláson projektindító ötletelés lenne, legyen-e strand, milyen 

indítással. Politikai vállalás is volt. Október 17-én bejárás volt, 15 fővel voltak jelent, 10-en a testületből, 

továbbá az OIH Zrt. és a hivatal dolgozói részéről, eredményes bejáráson vettek részt. A bejárat részen 

felvetődött, oda önálló nyári pénztár kéne. Területbővítési és rendezési kérdések is vetődtek fel. A medencénél 

felvetődött, milyen burkolás legyen, maradjon a festés 8,5 M Ft-ért, vagy több évre 14 M Ft-ért műanyag 

borítás legyen. Az OIH Zrt. részéről felvetődött, hogy az ugrókövek felújítása nem történt meg, ez 8 M Ft-ba 
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kerülne, valamint az ugrókövek számának csökkentését javasolták. Külön kéne választani a strandot az 

uszodától, az igénybevétel, létszám függvénye ennek eldöntése. Felvetődött a biztonsági személyzet kérdése, 

vannak olyan látogatók, akik nem rendeltetés-szerűen és kulturáltan használják a strandot. Területbővítést 

kérték, a napozó terasz napvitorlák rögzítését, továbbfejlesztését. A napozó betonból van, ezeknek élei vannak, 

le kéne tompítani, a napvitorlák bővítése 2,5 M Ft összeg lenne. A gyerekmedence csempéjének javítása lenne 

szükséges, valamint új játékelem elhelyezése a lépcső környékén. Ezután felmentek a játszótéri részre, itt is 

felvetődtek felújítási és bővítési kérdések, családbarátibbá kellene tenni. A régebbi elgondolás szerinti beach 

hangulatot idéző strandrész homokkal burkolása nem igazán vált be, javasolták annak újra füvesítését. A vizes 

blokk jó állapotban van, egy egészségügyi meszelés lenne szükséges. Felvetődött az uszoda üzemeltetésével, 

karbantartásával kapcsolatban, hogy a csaptelepeket nyomógombosra kéne cserélni. A rendőrség épülete felőli 

területnél ott van egy fali vízelvezető árok, ennek korábbi lezárása fadeszkázattal történt, ezek elkorhadtak, 

ennek lezárása szükséges, és az ott lévő korlátok elbontására is szükség lenne. Átmentek gépészeti helységbe, 

a gépészet újszerű állapotban van. A villamos rendszer látványa megnyugtató volt számára. Nyárra a strand 

újra nyithatóvá válhat. Szeretné, ha testület elé kerülhetne az anyag minél előbb. December és február között 

lesz sok munka ezzel, hogy megnyitható legyen. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, készült e költségbecslés. 

Tassi József ügyvezető elmondta, nem készült, abban maradtak, végig lesz gondolva, ezek közül mi az, amit 

megvalósítanak, májusban elmondták, a gépészet jó áll, de a próbaüzemnél majd kiderül, komoly költség a 

medence feltöltése, a villamos energia lekötéssel már rendelkezni kéne. Jelezték az MVM-nek, hogy várhatóan 

jövő évben üzemszerűen szeretnének működtetni a strandot, több energiára lesz szükség. A felújítás 

keretösszegét beteszik a költségvetésbe, megindulhat a felmérés, ki fog derülni, elég vagy nem. Február 

közepére meg van a döntés, március közepére meg van a terv, 2 hónap elég, hogy május közepére kész legyen 

a strand. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, ami elsődleges kérdéskör, azt kellene eldönteni a bizottságnak. A strand 

medencénél kardinális kérdés, mit költségeljen be a LÜN Kft., a medence festés a legnagyobb tétel, mi az a 

műszaki megoldás, amit preferálna a bizottság. 

Takás Károly polgármester 15 óra 59 perckor megérkezett az ülésre. 

Tassi József ügyvezető elmondta, az önkormányzat saját hatáskörében csinálja meg, 50 M Ft, vagy a 

hasznosítónak ki is szervezheti.  

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ma eldöntenék, mit szeretnének, mi az a minimális, ami kell, kell 

egy új költségvetés, beárazás, a költségvetésbe nem szeretne hasraütésszerűen bármit betervezni, hanem az 

általuk betervezettet tenné be. Itt be tudják költségelni nagyjából. Kérte, legyen egy pontosabb költségbecslés. 

A próbaüzemre lehet ebben az évben pénzt fordítani. 

Tassi József ügyvezető elmondta, a próbaüzem utál el kell kezdeni a vízzel feltöltött medencét leengedni, 

mivel fagyási problémák lehetnek. Eddig költségbecslés volt csak. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint a legnagyobb összeg, ha valamelyik berendezés nem 

működik, ezeket ki kell minél előbb próbálni. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, 10 M Ft a költségvetésben a strand próbajáratására van beállítva, 

legalább járassák meg. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag részben egyetértett Papp Péterrel, de ehhez az kell, hogy 

meghatározzák, mi az, amire költségkeretet vállalnak. A műszaki tartalmat ez a bizottság tudja meghatározni, 

a pénzügyi részt a Pénzügyi és Humán Bizottság. Elmondta, jelen pillanatban azt érzi, az a cél, ne 

gondolkozzanak nagy tervekben. Lemegy a szezon, utána arra lehet fejlesztési lépcsőt kialakítani. A műszaki 

tartalom részét meg kell határozni. A vizes berendezéseket azonban akkor lehet kipróbálni, ha fel van töltve a 

medence. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, meg kell nézni, az adagoló rendszerek, szűrők hogy működnek. Arra 

az ötletre, hogy a bejárat mellett kellene nyári pénztár, arra elég lenne egy mobil konténer lerakása. 

Tassi József ügyvezető hozzátette, a nyári bejáratot későbbi fejlesztésként javasolták. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint költségkímélőbb, ha maradnak az uszoda bejáratánál. Kérte, 

aki támogatja, hogy az uszoda beléptető rendszere változatlan hagyása mellett működjön egy évig a strand, és 

következő évben áttárgyalják. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 
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19/2024. (XI. 13.) határozata 

az uszoda beléptető rendszerről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy az uszoda beléptető rendszere változatlan hagyása mellett működjön egy évig a strand, és következő 

évben ezt áttárgyalják. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a következő kérdés, a medence test burkolása műanyag legyen vagy 

legyen annak újra festése. 

Tassi József ügyvezető hozzátette, 3-4 évente kell festeni a medencét. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy legyen a medence újra festése, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

20/2024. (XI. 13.) határozata 

a strand medence újra festéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a strand medence újrafestését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, az ugróköveknek legyen visszabontva bizonyos része, jó állapotban 

vannak, egyik oldalon maradjon meg. 

Hartyáni László bizottsági tag véleménye szerint nézze meg egy sírköves, vagy műköves. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag hozzátette, abban maradtak, hogy a legfontosabb kérdésekről 

döntenek, az ugrókövekkel nem foglalkozna. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy maradjanak meg az ugrókövek, és műköves mondja 

meg, hogy mit kell rajtuk javítani. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

21/2024. (XI. 13.) határozata 

a strand medencén lévő ugrókövekről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a strand medencén lévő ugrókövek maradjanak meg, és műköves szakember mondja meg, hogy mit kell 

rajtuk javítani. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a túlfolyók műanyag rácsozatának javítását rábízzák 

a LÜN Kft. szakembereire, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

22/2024. (XI. 13.) határozata 

a túlfolyóról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a túlfolyók műanyag rácsozatának javítását bízzák rá a LÜN Kft. szakembereire. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, hogy a napozó terasz éleit kérjék, hogy csiszolják le. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, élvédőt tenne rá műanyagból. 
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Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy vizsgálják meg, hogy a napozó terasz élein élvédő 

legyen, vagy legyen lecsiszolva, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

23/2024. (XI. 13.) határozata 

a napozó terasz éleiről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy vizsgálják meg, hogy a napozó terasz élein élvédő legyen, vagy legyen lecsiszolva. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a gyerekmedence csempe burkolata felújításra 

kerüljön, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

24/2024. (XI. 13.) határozata 

a gyerekmedence csempe burkolatáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a gyerekmedence csempe burkolata felújításra kerüljön. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a gyerekmedence lépcsője környékére új játékelem, 

csúszda kerüljön külső indulással a medencébe érkezéssel, vagy a medencében elhelyezve, a régi játék elem 

felújításával együtt, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

25/2024. (XI. 13.) határozata 

játékelemek elhelyezéséről és felújításáról a gyerekmedencében 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a gyerekmedence lépcsője környékére új játékelem, csúszda kerüljön külső indulással a medencébe 

érkezéssel, vagy a medencében elhelyezve, a régi játék elem felújításával együtt. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a strand játszóterének felújítását, szabványosítását, 

kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

26/2024. (XI. 13.) határozata 

a strand játszóteréről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a strand játszóterének felújítását és a játszóeszközök szabványossági felülvizsgálatát. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy füvesítsék a strand homokos területét, kézfelemeléssel 

jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

27/2024. (XI. 13.) határozata 

strand füvesítéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy füvesítsék a strand homokos területét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a rendőrség felőli fali vízárok horganyzott pódium 

rácsozattal legyen ellátva, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

28/2024. (XI. 13.) határozata 

fali vízárokról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a rendőrség épületes felőli fali vízárok horganyzott pódium rácsozattal legyen ellátva. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a védő korlát elbontását, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

29/2024. (XI. 13.) határozata 

a védő korlátról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a védő korlát elbontását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy az öltözőnek legyen egészségügyi festése, valamint, 

hogy egy lakatos, és asztalos nézze át az öltöző kabinokat, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

30/2024. (XI. 13.) határozata 

a strand öltözőkabinjairól 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy az öltöző kabinoknak legyen egészségügyi festése, valamint, hogy egy lakatos, és asztalos nézze át a az 

öltöző kabinokat. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Papp Péter Attila bizottsági tag jelezte, hogy kimaradt a terület bővítés az evangélikus templom felé. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ott is konszenzus alakult ki, az, hogy idén ne csinálják meg.  

Bartalus László osztályvezető elmondta, a rendezés tervet kell módosítani, el van indítva. másfél éves 

folyamat. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, támogatja, hogy a 2025. évben legyen a területbővítés. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ha lesz pénzük és csinálnak medencét, hogy lesz. 
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Gyuga Mihály József elnök elmondta, 2025-re nem tudnak medencét csinálni. A területrendezés elindult. 

Takács Károly polgármester kérte, ha bárkinek van javaslata, most adják le. Mi az, ami 2025-re legyen, mi 

az, ami 2026-ra a rendezési terv jóváhagyását követően.  

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, volt szó a külső büféről is a bejárás során. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az a kérdés, hogy elbontsák vagy megtartsák és felújítsák. Véleménye 

szerint nem kell elbontani, fenntartható, kérte, aki támogatja, kézfelemeléssel jelezze.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

31/2024. (XI. 13.) határozata 

a külső büféről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a külső büfé nem kerül elbontásra. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a szociális blokk egészségügyi festését, kézfelemeléssel 

jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

32/2024. (XI. 13.) határozata 

a szociális blokk egészségügyi festéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a szociális blokk egészségügyi festését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmonda, kérdés, hogy a csapok nyomógombosak legyenek-e? 

Tassi József ügyvezető hozzátette, hamar elromlik, sok a gond vele. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy ennek az átalakítását meghagyják a költségvetés 

tervezés utánra, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

33/2024. (XI. 13.) határozata 

csapok fejlesztéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a csapok átalakítását meghagyják a költségvetés tervezés utánra. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Takács Károly polgármester kérdése az volt, elhangzott-e, mikor nyit ki a strand. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, igen, június 15. Kell három hét, május utolsó hetére látogatható szintű 

műszaki átadásra kerülne, június 15-ei kezdés, előtte 3 hét próbaüzem fog menni.  

Takács Károly polgármester kérdése az volt, mikor lesz a próbaüzem. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, gépészeti próbaüzemről beszéltek. 

Tassi József ügyvezető elmondta, a Dialkont Kft.-vel egyeztetni kell. 

Papp Péter Attila bizottsági tag javasolta, polgármester úr kérdezze meg Komáromot, hogy érte el, hogy 

minimális csatornadíjat fizetnek. 

Tassi József ügyvezető elmondta, több kifolyó pontja van uszodának. Nagyobb probléma, hogy amikor a 

sportcsarnok épült, az egész komplexumnak egy vízmérő órája van. A régi vízórák a mostani sportcsarnok 

helyén voltak.  
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Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy december 15. előtt a próbajáratást a LÜN Kft. végezze 

el, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

34/2024. (XI. 13.) határozata 

a strand gépészeti berendezéseinek próbaüzeméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy 2024. december 15. előtt a strand gépészeti berendezéseinek próbaüzemét a LÜN Kft. végezze el. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Takács Károly polgármester javasolta, az ürítéseket ellenőrizzék alaposan, tél lesz, erősebb fagy jöhet, ezzel 

a feltétellel menjen. A víz- és csatornadíj áttekintését is javasolta. A vízmű szabályait nem tudják 

megváltoztatni. Ha nem több kifolyás van és nem ellenőrzik, akkor elbuknak. 

Tassi József ügyvezető elmondta, tekintettel arra, hogy a strandra és uszodára szeretnének csatornadíj 

kedvezményt, a kifolyók egységesítése is kell.  

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, van, amikor igénybe tudnak venni személyes segítséget. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester kérdése az volt, az üzemeltetőnek megvan-e minden feltétele a strand 

üzemeltetéséhez. 

Tassi József ügyvezető elmondta, addigra meglesznek. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ha később bármi meglátás lesz, mondják el nyugodtan. 

Tassi József ügyvezető elmondta, az önkormányzat kijelölhet egy kapcsolattartót ezzel kapcsolatban. 

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, ki legyen az. 

Takács Károly polgármester javasolta, hogy Gerenday Zsuzsanna alpolgármester és Gyuga Mihály elnök úr 

legyenek a kapcsolattartók a témában. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ha olyan kérdés van, Bartalus Lászlóval, és a bizottság tagjaival 

egyeztetni fog. 

SZÜNET 

16:48-17:07  

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag 17 óra 7 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma:8 

fő. 

Káptalanfüredi volt gyermektábor fejlesztése 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, tegnapi nap a bizottság, a hivatali dolgozók, az OIH Zrt. és a LÜN 

Kft. dolgozói bejárták a területet. A FIDESZ-KDNP politikai vállalásai közé tartozik, de több más politikai 

szereplő is vállalta a tábor újra nyitását. Annyi került megállapításra a táborban, mivel alapvetően 15 évig 

használaton kívül volt, ez komoly romlási nyomokat hagyott a táboron. A tábor terülte rendkívül szép, erdős 

részen található. A Balaton melletti települések és Oroszlány város számára is komoly értéket képvisel. A 

bejárás után egyeztettek. Abból a szempontból elfogadhatónak tartják a bejáráson részt vettek a 2025 nyári 

indulást részleges átépítéssel, felújítással, csökkentett funkcióval indítaná újra város. A faházak bontásra kell 

kerüljenek, a helyükbe 5-10 új könnyűszerkezetes épület lenne felépítve. Felvetésre került az is, ezeknek a 

házaknak 50%-a vizes blokkal, konyhával ellátva kerüljön kialakításra, hogy önálló apartmanok lehessenek. 

A konyha az eredeti formájában teljes egészében nem kerülne felújításra, csak tálalókonyhaként funkcionálna. 

50 gyerekkel lehetne indulni, részükre biztosított lenne a reggeli, ebéd, vacsora, ezen kívül csak szállás lenne. 

A kisbériek által használt faház visszakerült Oroszlány használati jogába, az a faház használható. 

Megállapításra került, hogy 3 faháznak nincs lemez alapja, nincs kiemelve. Arról volt szó, nem csak oroszlányi 

gyerekeket, hanem a járási gyerekek is be lennének vonva. 1500 fő potenciális gyereklétszámmal lehetne 

számolni. Szóba került, hogy az Erzsébet táborokon belül nehéz megfelelő táborokat találni, ezért 

Káptalanfüred akcióterületként számításba jöhet az Erzsébet táborokból kiszorultak részére. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, képviselő asszony azt mondta, az Erzsébet programból kiszorultak 

számára lehetne. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, az nem lenne rossz. 
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Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint úgy kell beindítani a felújítást, hogy jövő nyáron indulhasson 

a tábor. 

Szabó György bizottsági tag kérdése az volt, miért lehet megnyitni 2025 nyarán. Lehet igényelni a kistérségi 

projekt versenyképes járás keretében 250 M Ft-ot. 

Mók Attila alpolgármester elmondta, ez fix összeg, minden járásnak ennyi van. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a finanszírozás hogyan történik, nem lehet leredukálni csak 

faház cserére, a környezetet is fejleszteni kell. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, részleges közmű van. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, víz van, áram van. A képviselő asszonyt tájékozta, a faházakat 

komfortosítani kell, a szennyvíz elvezetését meg kell oldani, kell építeni gravitációs vezetéket, sziklás a talaj. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, nem tudja, ettől a látogatástól hogy lehet eljut a május végi 

nyitásig. Ebben meg kell nézni a fejlesztés pénzügyi részét, hány gyerek akarja igénybe venni, nem tudjuk 

mennyiben kerül ennek a felújítása, ki fogja működtetni, ki fogja az ételt szállítani, ki szállítja oda a gyerekeket. 

Hartyáni László bizottsági tag 17 óra 22 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma:7 fő. 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, hűtő-fűtő klímával is el kell látni. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, akkor kezd bele valamibe, ha látja a forrásokat, igényeket, 

ebből most semmit nem lát. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, olyan tervet kell letenni, amiből látszik, mennyi, amit rá kell fordítani, 

hogy részleges indulással el tudják indítani a tábort. Több éves fejlesztési elképzelésről van szó, az a kérdés, 

2025-ös éves indulással be tudja-e vállalni a város. Ezeket a számokat látni kell. 2016-os koncepció tervet 

látott, az alapján gondolhatnák tovább. A megbeszélésen azért jutottak a részleges nyitáshoz, hogy az 

megtörténhessen, akár a házak, a főépület felújításával. Ha nem megy, újra kell gondolni. 

Tassi József ügyvezető hozzátette, első körben tisztázni kell a helyi szabályozási tervet. Balatonalmádi 

önkormányzatával fel kéne venni a kapcsolatot, meg kéne tudni, vannak-e olyan fékek. A környező táborok 

sem fejlődtek valamiért. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint is ott kéne elkezdeni, a helyi építési szabályzatot, 

önkormányzat rendeleteket meg kéne nézni, utána a műszaki állapotot, pénzügyi részt felmérni, mellé 

üzemeltetési koncepciót készíteni. Azt is meg kell nézni, van-e rá igény. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondtak, a 2016-os tervet olvasta, hasonlót kéne a mostani 

viszonyokra elkészíteni, e mellett legyen a képviselő-testületnek elképzelése, hány gyermek lesz, aki ezt 

igénybe venné, vagy van-e olyan felnőtt, aki szeretne oda menni. azért lenne óvatos, mert Majkot is szeretnék 

megcsinálni, az is turisztika, egyet csináljanak meg jól. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ez egy tájékoztató, gondolatébresztés, az a kérdés, a bizottság 

javasolhatja a bejárás alapján, hogy aktualizálhatják-e a 2016-os tervet. Nézzék meg, a mai szinten mi a 

költsége, mit enged a helyi építési szabályzat, mi van akkor, ha 50 gyerek táboroztatását tudnák megoldani 1 

hónapon keresztül. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, igényfelmérés kell. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az igényfelmérés arra jó, hogy igazolják, meg kívánják nyitni 

Káptalanfüredet.  

Németh Gábor vezérigazgató kérdése az volt, a versenyképes járások program eljárási rendjéről megjelent-

e valami.  

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, a helyi iparűzési adó 2024. évi többlet elvonásából jön össze, az állam 

kiegészíti 250 M Ft-ra, ez minden járásnak a rendelkezésére áll. Ha lakosságarányosan szétdobják, nem fognak 

tudni belőle semmit csinálni. Azért merült fel, hogy mi lenne, ha ezt beleforgatnák olyan célba, amiben 

egyetértenek. Mindenkinek tetszett az ötlet, meg kell duplázni ezt az összeget, ez lenne az alapkoncepció, 

ehhez kellenek a tervek, meg kell nézni a balatonalmádi szabályzatokat. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt úgy hallotta, egyeztetve lett a polgármesterekkel egy szociális 

ellátó intézmény ebből a 250 M Ft-ból. 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, több koncepció volt, úgy kéne továbbmenni, hogy a járási 

polgármesterek hozzanak be határozatot, hogy a káptalanfüredi tábort támogatják. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint meg kéne kérdezni, a kettő közül melyiket prosperálják a 

polgármesterek. 

Hartyáni László bizottsági tag 17 óra 38 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

8 fő. 
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Gyuga Mihály József elnök elmondta, képviselő asszony azt mondta, a káptalanfüredi tábort támogatják.  

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, itt voltak a polgármesterek, nem kérdezték meg őket. 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, az üdülőre mondott mindenki igent. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, arról van szó, a többlet iparűzési adót beszedik, vissza 

forgatják a járásoknak, azt kiegészítik 250 M Ft-ra. Ezt a pénzt vissza lehet szerezni feladatokra, célokra. Ha 

megkérdezik a testületeket, amik a járásban vannak, mit szeretnének, nem tudja, a polgármesterek ezt 

nyilatkoznák-e. A mi dolgunk, hogy a mi képviselő-testületünk mit szeretne. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, ezt a versenyképes járás programot csak kompletten egy 

feladatra lehet felhasználni. Ebben meg kell egyezni. Az első lépcső az volt, hogy a szociális hálózat 

valamilyen formája legyen, mit lehetne megvalósítani, mi az a feladat, amit közösen meg lehetne csinálni. A 

második lépcső az étkeztetés volt. Felvetődött a központi konyha kialakítása. A harmadik volt a tábor. Ez a 

három közül kellett dönteni, hogy 2025-ben a 250 M Ft-ot mire használják fel, ez egy grémium lesz, 5 település 

egységesen tud kiállni ezek mellett. Bízik benne, ez a program tovább megy minden évben, akkor a többi is 

megvalósulhatna. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, kinyilatkozták-e a polgármesterek, hogy első a 

káptalanfüredi tábor legyen. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, igen, kinyilatkozták. Meg kell ezeket beszélni, össze kell 

állítani, hogy a projekt mennyi a költség, ez lenne a következő lépcső. Januárban indul a pályázat kiírás. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a polgármesterek úgy gondolkodtak-e, hogy itt felelősségük 

lesz a tábor anyagi fenntartásában is. Oroszlánynak van tűzoltósága, mégis az önkormányzatnak kerül 

milliókba. Még egy ilyen intézményt nem szeretne bevállalni. 

Takács Károly polgármester elmondta, lehetőséget kap a város a káptalanfüredi tábornak a régebbről húzódó 

rendezésére, ennek eleme a versenyképes járási program. Egyetértés kell, az a célja, hogy felemelje a járásokat 

azokban a kérdésekben, amiben nem tudnak kibontakozni, onnan közelíti meg, a 250 M Ft egy lehetőség, hogy 

ezeket a községeket magunkhoz kössük, segítsük. Győzhet a másik érv is, hogy ne segítsenek. Az ügy ott tart, 

hogy most ez egy brainstorming, hogy egyáltalán mi működhet. Ez egy tájékoztatás. Látni akarják a kiírt 

feltételeket, nyitva maradt a három út. Látszik, hogy kulturális és szociális ügyekben is van mit fejleszteni. 

Ahhoz, hogy beszélgetni tudjanak, legyen előzetes műszaki felmérés, kalkuláció. Nyitva hagyhatnak egy 

sávot, meglátják, mi lesz. Írott anyagot ebben az ügyben nem látott, valahol el kell kezdeni. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, amit leszűrt ebből, az az, hogy a 250 M Ft-ot jövőre nem szabad 

elengedni, a képviselő-testületnek el kell döntenie, hogy mi az, amit be tud vállalni, meg is tudják csinálni, egy 

részleges felújítással, átépítéssel meg tudjanak indulni! 5-10 épülettel elindulnának, a vizes blokkok jó 

állapotban vannak, a részleges indulással meg kell próbálkozni. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, ha van három cél, egyformán kell megvizsgálni, avval nem 

ért egyet, hogy elsődlegesen kijelölt pont Káptalanfüred legyen, ez egy lehetőség, ami nyitva van. A tábornál 

is javasolt terv elkészítése, a másik két felvetett program is egyenlő előkészítést igényel. Káptalanfüreddel 

nincs semmi baja, ha a három közül ez a legjobb. Javasolta, a képviselő-testület hozzon olyan döntést, hogy 

mind a három célterületre készüljön előkészítő anyag. 

Takács Károly polgármester hozzátette, tényleg nincsenek meg az írott feltételek. Az időskorúak nappali 

ellátása, nem teljes körű a finanszírozása, és nagy az igény rá. A konyhánál látszik az a probléma, akkor tud 

jobban ellátást biztosítani, ha jóval nagyobb konyhát építenek, felmerült, hol lehetne építeni, növekszik az 

igény. Véleménye szerint tartsanak nyitva minden lehetőséget. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, igényfelmérés kell, a három közül melyik induljon el. Kérdése 

az volt, el kell-e költeni 2025-ben ezt az összeget, vagy dönthetnek úgy, hogy 2026-ban szeretnék. 

Takács Károly polgármester elmondta, nem ismertek a feltételek. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint mindennek meg kéne várni a pénzügyi hátterét. Van Majk, 

a strand fejlesztése, és a káptalanfüredi tábor, ezeknek nagy működtetési költsége van. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ha mind a háromnak meg kell finanszírozni a költségeit, Majk a 

legnagyobb, e mellett a káptalanfüredi tábort bevállalná. Meg kell nézni, mi az, ami az önkormányzaton múlik, 

mi az, amivel elindítható. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ha ezek a fejlesztések elkészülnek, akkor jelentkezni fognak óriási 

működési költségek, erre senki nem ad pénzt.  

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, a káptalanfüredi tábornak piaci bérbeadása is lenne, a bérbeadás a 

költségeket csökkentheti. Tájékoztatásként hozta a kérdéskört a bizottság elé, hogy mindenki gondolkodását 
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beindítsa, hogy, hogyan lehet ezeket úgy megvalósítani, hogy a lehető legkevesebb költsége legyen a városnak. 

Kérte, aki támogatja a tájékoztató elfogadását, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a tájékoztatóról. 

A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

35/2024. (XI. 13.) határozata 

Káptalanfüredi volt gyermektábor fejlesztéséről szóló tájékoztatóról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága elfogadja 

a Káptalanfüredi volt gyermektábor fejlesztéséről szóló tájékoztatót. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a közútfejlesztési koncepció napirendet rakják át másik napra, 

november 27-én szerdán, 16 órakor legyen egy rendkívüli ülés. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, akkor a konténer kihelyezést is betehetik. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, igen, betehetik, meghívhatnák Óvári László urat. 

Papp Péter Attila bizottsági tag előkere hol voltak ezek a konténerek kihelyezve. 

2025. évi közútfejlesztési beruházások 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, 12 akcióterületről szó, 16 alpontról van szó.  

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag jelezte, ezt az anyagot nem látta. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ezeknek a nagy része már járt a testület előtt, régi képviselők előtt 

ismert. A most elkészült, kibővített anyag bemehet a mostani vagy a decemberi testületi ülésre. Arról is 

születhet döntés, hogy inhaus eljárási rendszer keretében legyen, vagy ezt a projektet saját közbeszerzési körön 

belül lebonyolíthatják. Az anyag két akcióterülettel még kiegészült. 

Bartalus László osztályvezető kivetítő segítségével ismertette az anyagot. Elmondta, az OIH Zrt. küldött 

anyagot, amit szürkével kiemeltek,  

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, múlt hét csütörtök délután kapták a felkérést, hogy próbálják meg 

beköltségelni. Az idei évben az előző testület kétszer is döntött többel kapcsolatban. Jöttek olyan jelzések, 

hogy a Takács I. utcában a térköves szilárd burkolattal gond van, a közvilágítással is. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, pénzkidobásnak tartja a volt piactéri parkoló felújítást. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, méréseket végeztek, a külterületi utaknál számos szempontból mart 

aszfaltos technikát javasolnának. Ezek a jelenlegi árszínvonalak, ezek ismeretében próbáltak összerakni egy 

költségvetést. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a volt kispiac előző testület által elfogadott volt. A Táncsics M. úti 

tízeseknél lakók szívesen parkolnának ott, ha lenne aszfalt, térfigyelő kamerarendszer, közvilágítás.  

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a piacnál mi a besorolás, mit lehet csinálni. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, településközponti vegyes, nincs lekorlátozva, hogy csak piac lehet. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint akkor csak kéne piac besorol vagy átsorolás.  

Bartalus László osztályvezető elmondta, az új vevő nem lesz kötve ezzel. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, mi a teendő, hogy piac legyen. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ennek utána fognak nézni. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, murvás parkoló van még egy, a Faluban a Meseliget óvodánál, 

parkolásra van kijelölve, elég rendezetlen. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, Vargáné Vojnár Katalin képviselő anyagában benne van, ez be fog 

kerülni a koncepcióba, és olyan parkolót szeretnének a Faluba, ahol rendezvényt is lehet tartani. A kis piac 

parkolóira sokkal nagyobb igény. 

Hartyáni László bizottsági tag kérdése az volt, hogy oda kiépítene kamerát, mit kell ott felbontani. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a burkolat szélén el lehet menni. azért merült fel, mert a kettő 

összefügg. 
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Németh Gábor vezérigazgató elmondta, volt piac kapcsán valóban bővíthető lenne 12-14-el a parkoló, a 

burkolat kapcsán tavaly küzdöttek a régi vízelvezető rendszer helyreállításával. A murvás burkolaton hibák 

vannak, a közművek keresztül kasul mennek, balesetveszélyes. Voltak jelzések, botlást nem jeleztek.  

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag 18 óra 43 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 6 

fő. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az 1. pont a Bánki Donát 19-23. előtti járda javítás. 

Opsuszta Csaba elmondta, a vasútállomás forgalma itt megy el, óvoda köznek megy neki, összetört a burkolat, 

a lakók kérése, ezért került bele. Mindent úgy megterveztek, hogy a csapadékvizet el tudják vinni.  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 2. pont a Fürst S. u – Malomsori óvoda köz átépítése. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a Fürst S. u. Malomsori óvoda szervíz út felújítás, párhuzamos 

parkoló kialakítása. 

Opsuszta Csaba hozzátette, merőleges parkolót 6 db-ot tettek bele. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a 3. a Mátyás K. u. – Hunyadi János u. parkló építése. 

Opsuszta Csaba elmondta, 8 db térköves parkoló szerepel az árban. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a 4. a Kossuth L u. járda, az 5. a Táncsics M. úti – tízemeletesek 

parkolói. 

Opsuszta Csaba elmondta, oda 20 db parkoló van tervezve. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a következő, a 6. a Korányi piac. 

Opsuszta Csaba elmondta, oda öntött aszfalt van tervezve, meg kell oldani a csapadékvíz elvezetést. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a 7. a Takács I. u. 107-109. számnál kéne szilárd burkolattal ellátás. 

A Gönczi F. utcában a volt sárga tömb helyén szilárd burkolat kéne. 

Opsuszta Csaba elmondta, ott feltárták a régi csapadékvíz elvezetést, kitisztították. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ha oda tesznek parkokót, el kéne dönteni, milyen koncepció 

legyen. 

Mók Attila alpolgármester elmondta, Babai János képviselő a mai nap küldött egy anyagot, oda komplett 

pihenőparkot szeretne. 

Opsuszta Csaba elmondta, ott folyamatos probléma, hogy nincs parkoló. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az eredeti terv a sárga tömb környezetének rendezése, készült 

tanulmányterv. Oda beraknak parkolót, utána már nehéz lesz a terepet rendezni. 

Opsuszta Csaba elmondta, a dűlőket rendezni kell, adtak rá javaslatot, 280 méter hosszan kéne a Nyíres dűlőt 

aszfaltozni, a csapadékvíz elvezetés is probléma. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, 10 esőkert helyet szeretnének még kialakítani. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag 19 óra 4 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

6 fő. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, még 4 tervezési terület van pluszban, a Népekbarátsága u. 29-33. 

parkoló, a Takács I. utcában parkoló, a Népekbarátsága u. 1-23 belső parkoló fejlesztés, a Táncsics M u. 39-

41. számnál a hőközpont helyére zúzott parkoló tervezése. A Dózsa Gy. utcai tömb mögött elnök úr javasolta 

a megvizsgálását 20 állásos parkoló bővítés elindítására a volt játszótér irányába. Támogató döntés kéne, 

kivitelezési és tervezési feladatokra, hogy el tudjanak indulni az ajánlattáteli eljárással és kiválasztással. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki ezt a tájékoztatót elfogadja ezzel a tartalommal, kézfelemeléssel 

jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a tájékoztatóról. 

A bizottság a tájékoztatót nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

36/2024. (XI. 13.) határozata 

a 2025. évi közútfejlesztési beruházásokról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága elfogadja 

a tájékoztatót az ülésen elhangzott műszaki tartalommal. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 
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Egyeztetés követően a bizottsága a „Mészáros Lajos utcai kijelölt gyalogos-átkelőhely igény” című napirendet 

nem tárgyalja, áthelyezi a következő bizottsági ülésre. 

Túri Bernadett bizottsági tag 19 óra 11 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma:5 fő. 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Szabó György bizottsági tag kérdése az volt, mi lesz a cicahomoki bányatóval.  

Bartalus László osztályvezető elmondta, mintavétel volt, adtak a civileknek, a Kormányhivatalnak és a 

Vértesi Környezetgazdálkodási Kft.-nek, hogy bevizsgáltassák a mintákat. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, a Vértesi Környezetgazdálkodási Kft. pályázatot nyert akkumulátor 

bontásra. 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, el is indított egy ilyen engedélyeztetési eljárást, de a 

Kormányhivatal által felfüggesztésre került.  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Népekbarátsága u. és a Kapocs elé kérnek 2 hulladékgyűjtő edényt. 

A Karinthy utca 28. előtt padka javítás kéne. A Német- és a Nyíres dűlőkben a szemét összeszedést tárgyalják 

következő ülésen. Az erőműi Tópart utcában kátyúzást szeretnének, és fa kivágást. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az az erőmű területe, nem vágathatják ki. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Szeptember 6. utcában 2-3 csatorna fedél megsüllyedt,  

Molnár István bizottsági tag elmondta, hulladéktároló kihelyezésekkel kapcsolatban a képviselők írják össze, 

csomagban kezeljék, többre is van igény. A Rosenberg utcában fakivágási igény van. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, a Határ u. Katona u. között folyik a csapadékvíz. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a patakok, vízelvezetők tisztítása sorról erre legyen. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József elnök a bizottság ülését 19 óra 23 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József    

 elnök   bizottság tagja 


